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18.2

141.7

工作电流:＜5.0mA
待机电流 :＜1.0mA

充电时长 :＜3H
按键力 : 80~100g

1.开启键盘 : 快速双击触摸电源开关 , 键盘显示屏           电量显示符号会点亮后熄灭 , 
   再次快速双击触摸电源开关,显示屏           电量符号双闪表示关闭键盘.

注意 : 正确操作本产品 , 请仔细阅读用户手册.

支持系统 : iOS / Windows /Android / Mac

休眠电流 :＜150uA
休眠时间 : 10分钟
按键寿命 : 300万次点击

输入电流 : DC5V-1.0A

键盘尺寸 : 310*141.7*18.2mm
键盘版本 : BT+2.4G
电池容量 : 500mAh

有效操作范围 : 10米内
键盘重量 : 520g

Type-C
充电接口

配对连接方法

键盘参数

产品功能　

1. 2.4G连接，将2.4G USB接收器插入电脑，快速双击触摸电源开关开启键盘，键盘会
    自动进行连接(键盘出厂设置默认为2.4G通道) .

    

蓝牙+2.4G无线键盘使用说明书

2. 连接蓝牙第一个设备,按       +       ,然后按住       +          键显示屏上的信号指示

    灯闪烁即进入对码模式，在设备上打开蓝牙并搜索，发现设备名“Bluetooth keyboard“
   点击连接，连接成功后键盘信号指示灯熄灭 .
3. 连接蓝牙第二个设备,按       +       ,然后按住       +          键显示屏上的信号指示

    灯闪烁即进入对码模式，在设备上打开蓝牙并搜索，发现设备名“Bluetooth keyboard“
   点击连接，连接成功后键盘信号指示灯熄灭 .

亮度-

亮度+

静音

音量-

音量+

上一曲

暂停

下一曲

返回桌面

搜索

语言切换

锁屏

截屏

亮度- F1

F2

F3

F4

F5

F6

F7

F8

F9

F10

F11

F12

亮度+

静音

音量-

音量+

上一曲

暂停

下一曲

打开浏览器

搜索

语言切换

锁屏

截屏

显示屏状态 键盘保养

系统语言切换

2.配对时，显示屏上的        指示灯符号闪烁.
3.大小写锁定时，显示屏上的大写      点亮.
4.键盘在使用时，显示屏上的           电量会一直显示，当键盘在10秒钟无动作时，
   显示屏会熄灭进入省电状态.
5.充电时显示屏显示”          ”慢闪．停止充电时，显示屏显示电量后熄灭．充满后，
   显示屏电量显示为”       ”.

节能模式
1.当键盘在10秒钟无任何动作时，键盘显示屏会熄灭，按击键盘任意键会点亮显示.
2.当键盘在10分钟无任何动作指令时会自动进入低功耗休眠模式，需要使用时，
   只需要按键盘上任意字键并等待≤4秒钟，键盘将会被唤醒可进行正常使用.
3.当键盘在长时间不使用时,请关闭电源,达到延长电量使用时间.

iOS/Mac系统     ctrl+空格键
Android系统      shift+空格键
Windows系统    alt+shift键

1、请勿将设备暴露在液体和潮湿的环境中或使其淋雨，请勿在浴缸、水槽、桑拿房、
     游泳池或蒸汽房附近使用 .
2、请勿将设备暴露于过高或过低的温度下 .
3、请勿长时间放置在阳光直射的地方 .
4、请勿靠近明火，如烹饪用炉、蜡烛或者壁炉 .
5、避免使用锋利器物刮擦产品，及时给产品进行充电以保证正常使用 .

1、平板无法连接蓝牙键盘?
     1)  请先检查蓝牙键盘是否有进入配对状态，然后再打开平板电脑蓝牙搜索设备
          进行连接.
     2)  检查蓝牙键盘电量是否充足，电量不足也会导致无法连接，请将蓝牙键盘充
          电后再使用.

2、设备显示蓝牙键盘断开连接?

     蓝牙键盘在一段时间内不使用，设备为了省电将自动关闭蓝牙功能，

     按键盘任意键唤醒，蓝牙连接自动恢复.

保修卡

常见问题解答

用户填写资料
公司或个人全称

通讯地址

电话

所购产品名称及型号

购买日期

本有限质保不涵盖由于以下原因导致的问题或损坏:

合格证
质检员:   

生产日期：

(1) 意外事件，误用，操作不当或任何未授权的维修，改装或者拆卸;

(2) 操作或维护不当，使用过程中违反产品说明或连接不适当的电源;

(3) 或者使用并非本公司提供的消耗品(如备用电池)，但适用法律禁

     止此类限制的情况除外.

邮编

说明书：规格：103*143mm （折合尺寸） 
              材质：105G铜版纸（四色印刷）

4.        +                       可在2.4G/蓝牙1/蓝牙2三个通道中切换连接使用 .

5.        +                               可在各系统切换使用 .

18.2

141.7
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Operating Current  :＜5.0mA
Standby Current :＜1.0mA

Charging Time :＜3H
Key Force : 80~100g

Note: For proper operation of this product, 
please read the user manual carefully.

Support Systems : iOS / Windows /Android / Mac

Sleep Current :＜150uA
Sleep Time : 10 minutes
Key Lifespan : 3 million clicks

Input Current : DC5V-1.0A

Keyboard Size : 310*141.7*18.2mm
Keyboard Version : BT+2.4G
Battery Capacity : 500mAh

Effective Operating Range : Within 10 meters
Keyboard Weight : 520g

Display Screen
Multifunctional 
Combo Keys

Touch Power Switch

Type-C
ChargingPort

Pairing Connection Method

Keyboard Parameters

Product Appearance Specifications

Product function

1. For 2.4G connection, insert the 2.4G USB receiver into the computer, quickly double
    -tap the touch power switch to turn on the keyboard, and the keyboard will automatically
    connect (the default factory setting for the keyboard is 2.4G channel).

2. To connect the first Bluetooth device, press         +         , then hold          +              key 
    until the signal indicator on the display screen flashes. Enter pairing mode, open 
    Bluetooth on the device, find the device named "Bluetooth keyboard," click to connect, 
    and the keyboard signal indicator will go off after a successful connection.

3. To connect the second Bluetooth device, press          +         , then hold         +            key 
    until the signal indicator on the display screen flashes. Enter pairing mode, open 
    Bluetooth on the device, find the device named "Bluetooth keyboard," click to connect, 
    and the keyboard signal indicator will go off after a successful connection.

Bluetooth + 2.4G Wireless Keyboard User Manual

F1

F2

F3

F4

F5

F6

F7

F8

F9

F10

F11

F12

Direct 
Press

Brightness-

Brightness+

Mute

Volume-

Volume+

Previous 
Track

Pause

Next Track

Return to 
Desktop

Search

Language 
Switch
Lock 
Screen

Screenshot

Brightness-

Brightness+

Mute

Volume-

Volume+

Previous 
Track

Pause

Next Track

Search

Language 
Switch
Lock 
Screen

Screenshot

Open 
Browser

Display Screen Status

System Language Switching

Power Saving Mode

310

显示屏多功能组合键
触摸电源开关

产品外观规格

1. To turn on the keyboard: Quickly double-tap the touch power switch. The battery indicator on 
    the keyboard display screen               will light up and then go off. To turn off the keyboard, 
    quickly double-tap the touch power switch again; a double flash of the battery symbol on the 
    display screen               indicates the keyboard is now off.

2. During pairing, the indicator symbol         on the display screen will flash.
3. When Caps Lock is activated, the capital letter symbol        on the display screen lights up.
4. While the keyboard is in use, the battery level on the display screen                will remain visible. 
    If there is no keyboard activity for 10 seconds, the display screen will go off to conserve power.
5. During charging, the display screen will show a slow flash of "             " When charging 
is complete, the display screen will show the battery level and then go off. When fully 
charged, the display  screen battery level will show "             "

iOS/Mac System: Ctrl + Spacebar
Android System: Shift + Spacebar
Windows System: Alt + Shift

1. If the keyboard is inactive for 10 seconds, the keyboard display screen will 
    go off. Press any key to illuminate the display.
2. If there are no keyboard commands for 10 minutes, the keyboard will 
   automatically enter low-power sleep mode. To wake it up, press any key and 
    wait  for ≤4 seconds; the keyboard will be awakened and ready for normal use.
3. If the keyboard is not in use for an extended period, please turn off the power 
    to extend battery life.

4.        +                       can switch between 2.4G/Bluetooth 1/Bluetooth 2 channels.

5.        +                               can switch between different systems.
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FCC Statement 

This device complies with part 15 of the FCC rules. Operation is subject to the following two 

conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept 

any interference received, including interference that may cause undesired operation.  

Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for compliance could 

void the user's authority to operate the equipment. 

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital 

device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable 

protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates 

uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 

instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no 

guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does 

cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by  

turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by 

one or more of the following measures: 

•Reorient or relocate the receiving antenna. 

•Increase the separation between the equipment and receiver. 

•Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is 

connected. 

•Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help. 

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used 

in portable exposure condition without restriction. 

 


